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Korea Ginseng Chicken Soup
人参炖鸡汤

Korean BBQ
韩式烤肉

Korean Grilled Fish
韩式烤鱼

Korean Pork Bulgogi
韩式炒猪肉

Dwaeji Gukbap (Pork Rice Soup)
韩式猪肉汤饭
Korean Bibimbap
韩式拌饭

特选 食膳
Special Cuisine

Experience round trip KTX Highspeed train
to Busan

体验来回乘坐KTX高铁到釜山

Huinnyeoul Culture Village
白川文化村

Hikr Ground
好客空间

Heaundae Beach Train (One Way)
海云台海边列车(单程)

精粹程行
H I G H L I G H T

8 6晚NIGHTS天DAYS

韩国双城游
Korea Twin City



Tour Code: 8KBS (G6.7) 603-8060 1199

8天6晚8天6晚

韩国双城游韩国双城游

1
（机上用餐）吉隆坡 仁川国际机场

2
（-/午/晚）仁川  首尔 釜山

集合于吉隆坡国际机场/第二国际机场KLIA2飞往仁川。

乘搭韩国高速列车 (KTX) 至釜山市

乘搭韩国高速列车 (KTX) 釜山市至首尔

8 首尔 吉隆坡 （机上用餐）

前往仁川机场乘坐班机返回家园。

自由活动。

保肝灵专卖店
彩妆免税店
高丽人参专卖店

3 釜山 （早/午/-）

5 首尔 （早/午/晚）

4 釜山 首尔 （早/午/晚）

甘川彩绘文化村 像童话小村般的缤纷色彩，艺术风情，更有着亲切可人的居民们，被CNN报导称为“亚洲最艺术的村落”，
被誉为“釜山的圣托里尼”，成为知名的文化景点。

大宗台 位于影岛南端，据说三国统一后，新罗太宗武烈王曾游览于此，因而得名。

白川文化村 在绝影海岸散步路的陡壁之上，映入眼帘的是独特的村庄风景。在海岸绝壁的尽头，沿着大海一路延伸
的小巷里，小房子鳞次栉比。

BIFF广场 从1996年开始开始举办釜山国际电影节(Busan International Film Festival)，剧场街的面貌焕然一新
，从此那一带就被称为BIFF广场。

龙头山公园 可一览釜山市内及釜山港口的全景，公园内竖立着朝鲜时代（ 1392-1910年）名将李舜臣将军的铜
像和4.19纪念塔。

扎嘎旗海鲜市场 韩国最大的鱼市场，自1889年以来是所有喜爱吃海鲜的朋友必定去的市场！

6 首尔 （早/午/-）

7 首尔 （早/-/-）

天空公园 位于世界杯公园地方，是兰芝岛第二建筑地里的草地公园，曾是兰芝岛上土壤贫瘠的地区。

好客空间 它是一个可以同时体验K-POP并观赏媒体艺术的韩国旅游宣传馆。“HiKR GROUND”这一名称蕴含韩
国（KR）热情迎接（Hi）八方来客，努力成为全球旅行者游乐场（Playground）之意。

海云台海边列车
(单程)

乘坐着造型复古共的列车，加上椅子方向全部面向海邊的方向，沿途可欣賞东釜山的海岸绝境。

韩国文化体验 DIY韩国泡菜制作过程以及试穿韩服拍照留念！

清溪川 建造这座广场的意义在于纪念清溪川复原工程的竣工，祈祷“和平、统一、融合”，丰富广大市民的文化
生活。

益善洞传统老街 是一个大街区，拥有最浪漫的小巷，有许多韩屋改造的咖啡厅，文创市集，概念店和Instagram的，值得
餐馆。行走在之间传统韩屋被灯光覆盖是一种神奇的体验。

景福宫 是李朝（1392~1910年）时期首尔的五大宫之一，也是李氏王朝的正宫，具有500年历史。

明洞购物街 位于首尔市中心的明洞，是韩国潮流的指标，服装店和精品店都集中在这里

韩国土产店 出售韩国地道食品及纪念品

北村韩屋村 是一座韩国村庄，该村以韩屋和传统韩国建筑风格的小屋闻名。也是网红打卡景点之一。
国立民俗博物馆 韩国国家博物馆使用了历史文物的复制品，说明历史的韩国人的传统生活。

购物站

高丽人参专卖店，彩妆免税店，保肝灵专卖店，土产店。



Tour Code: 8KBS (G6.7) 603-8060 1199

Shopping Center

Ginseng Outlet, Cosmetics Shop, Liver Supplement, Grocery Shop.

8 DAYS 6 NIGHTS

Korea Twin City

1
(MOB)Kuala Lumpur Incheon

2
(-/L/D)Incheon Seoul Busan
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3 Busan (B/L/-)

5 Seoul (B/L/D)

6 Seoul (B/L/-)

7 Seoul (B/-/-)

8 Seoul Kuala Lumpur (MOB)

������������� is considered a favorite resting place among the citizens of Busan.It is called Yongdusan because the shape of the mountain 
looks like the head of a dragon that climbs to land from sea. Yongdusan park has an area of about 69,000 m.

����������� Major renovations took place ahead of the first Busan International Film Festival (BIFF), and the newly transformed district 
was named BIFF Square on August 14, 1996.
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"Korea's Santorini.""Korea's Machu Picchu.""Lego Village."These are the many nicknames the Busan neighborhood of 
Gamcheon 2-dong Village-has earned over the years.
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Above the steep wall of the Jeoryeong Coastal Trail is a unique view of the village, where you can see small houses 
clustered along the narrow alley formed by the coast at the end of the cliff.
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������
�������� Korea's largest fish market since 1889 is a must-go destination for all seafood lovers out there!

��������� represents Busan, and is especially famous for its rock beach.

4 Busan Seoul (B/L/D)
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Take a train with a retro shape, and the direction of the chairs is all facing the seaside, and you can enjoy the coastline of 
East Busan along the way.

���������� is located in the World Cup Park. It is a grassland park in the second construction site of Lanzhi Island. It used to be an area 
with poor soil on Lanzhi Island.

���������� lkseon-dong is a big neighborhood with the most romantic alleys filled with cafes, concept stores and Instagram-worthy 
restaurants transformed from Hanok houses. Walking between traditional hanoks covered in lights is such a magical 
experience.

������������������ Built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the �Northern Palace� because it is the furthest north 
when compared to the neighboring palaces.

��������� is a Korean tourism publicity center where visitors can experience K-Pop and view media art at the same time.The name 
''HiKR Ground'' embodies the meaning that Korea (KR) will greet ("Hi") global tourists and become a playground.

�
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�� The area commemorates the Cheonggyecheon Stream Restoration Project, and also symbolizes gathering, harmony, 
peace, and unity.

������������������ a National Museum uses replicas of historical objects to illustrate the history of traditional life of the Korean people.

����
������ ������ Is a Korean village, the village famous of Korean architectural style house.
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With DIY activity of Kimchi making and dress up with Hanbok (Traditional Korean Dress).

��������������� A major shopping district lined with quality branded goods shops.

�������������
� You can buy souvenirs and local food such as Korean instant noodle, Korean candies & etc.
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